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Από το υπ’ αριθ. 29/99 πρακτικό συνεδρίασης 

του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 
 

Αρ. απόφ. 584/99 
Περίληψη 

Έγκριση τροποποίησης της υπ’ αριθ. 
664/97 απόφασης Δημοτικού 
Συμβουλίου. 

 
       Σήμερα 29 Νοεμβρίου του έτους 1999 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 15:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού κτιρίου της οδού Μητροπόλεως 55,  ύστερα από την με   
ημερομηνία 25-11-1999 γραπτή πρόσκληση του κ. Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους 
τους συμβούλους, τους δημαρχιακούς  παρέδρους και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα 
άρθρα 94, 108, 119  του Π.Δ 410/95 (ΔΚΚ) και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 33  μελών βρέθηκαν παρόντα 26 μέλη. 
          Παρόντες                                       Aπόντες                    Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                   Πάρεδροι 
1. Μ. Ποτουρίδης Δ. Ταχματζίδης Χ. Μουτσιόπουλος 
2. Ι. Κουρουζίδης Ε.  Λελεκάκης  
3. Μ. Γαβρίδης Κ.  Βαφείδης  
4. Κ. Πουλασουχίδης Α. Κεσίδης  
5. K. Aσλάνογλου Β. Γιαννουλάκης  
6. Α. Δελαβερίδης Γ. Μανακούλης  
7. Δ.  Πέτκος Π. Αγαθαγγελίδης Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Κ. Κόλβατζης   Πάρεδροι 
9. Κ. Γκαβαϊσές   -------- 

10. Γ. Ουρσουζίδης    
11. Ν. Χαμαλής    
12. Σ. Γεωργιάδης    
13. Ι.  Τριανταφυλλίδης ΣΗΜΕΙΩΣΗ:1) Κατά   τη  συζήτηση  της  υπ’ αριθ.  584/99 
14. Π. Πιτούλιας απόφασης αποχώρησαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης,Ε. Σοφιανίδης. 
15. M. Σουμελίδης 2) Κατά    τη  συζήτηση της  υπ’  αριθ.    585/99  απόφασης 
16. Α. Ταραλάς αποχώρησαν  οι κ.κ.  Σ. Παναγιωτίδης,  Θ.   Σιδηρόπουλος.   
17. Χ.  Σκουμπόπουλος 3) Κατά   τη   συζήτηση   της   υπ’  αριθ. 586/99  απόφασης 
18. Χ. Γεωργιάδης αποχώρησαν  οι  κ.κ.  Ν. Χαμαλής, Λ. Τσαβδαρίδης. 
19. Σ.  Παναγιωτίδης 4) Κατά  τη   συζήτηση  της   υπ’  αριθ. 587/99    απόφασης 
20. Λ. Τσαβδαρίδης αποχώρησαν οι κ.κ. Κ. Πουλασουχίδης, Γ. Ουρσουζίδης. 
21. Θ.  Σιδηρόπουλος 5) Κατά   τη   συζήτηση    της   υπ’ αριθ. 588/99  απόφασης  
22. Ε. Σοφιανίδης προσήλθαν οι κ.κ. Μ. Γαβρίδης, Λ. Τσαβδαρίδης. 
23. Ε. Λευκοπούλου  
24. Ι. Ακριβόπουλος  
25. Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή  
26. Ε. Κουκουρδής  

 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος εισηγούμενος το 2ο θέμα της ημερήσιας διάταξης 
έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 25-11-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου 
που έχει ως εξής:                          

Σας γνωρίζουμε ότι σύμφωνα με την αριθμ. 664/97 Απόφαση του Δ.Σ. 
εγκρίθηκε κατ΄ αρχήν η σύναψη δανείου από το Τ.Π. & Δανείων  ύψους 200.000.000 
δρχ. για την καταβολή αποζημιώσεων των ρυμοτομούμενων ιδιοκτησιών της οδού 
Πιερίων.  

Σύμφωνα με τις αριθμ. 26/87, 28/97, 15/97, 27/97, 30/76, 21/97, 19/97, 26/75, 
22/97, 7/82, 7/87, 5/86,18/82, 24/94, 6/82, 27/76, 8/90, 12/83, 25/97, 32/97 & 33/97 
πράξεις τακτοποίησης και αναλογισμού και σύμφωνα με τις τιμές μονάδος που 
προτάθηκαν κατά την συζήτηση της αίτηση του Δήμου για τον καθορισμό τιμής 
μονάδος αποζημίωσης εκτιμάται ότι το ύψος της δαπάνης θα ανέλθει στο ποσό των 
260.000.000 δρχ. 

Ύστερα από  τα παραπάνω  παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο ν΄ 
αποφασίσει για την τροποποίηση ή μη την αριθμ. 664/97 απόφασης Δ.Σ. και την 
επέκταση του δανείου στο ποσό των 260.000.000 δρχ. 
 Και κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 
 Δήμαρχος :Το ποσό που αφορά τα κτίσματα είναι κατ΄εκτίμηση. Πρέπει να 
τροποποιήσουμε αυτή  την απόφαση και ν'αναπροσαρμόσουμε το ποσό του δανείου 
που θα ζητήσουμε στα 300.000.000 δρχ. Η "Εγνατία ΑΕ" μας επισκέφθηκε και 
ενδιαφέρεται για την οριστικοποίηση των μελετών. Αύριο το  πρωί θα υπάρξει  
σύσκεψη με την κατασκευάστρια  εταιρία την "ΑΚΤΟΡ   ΑΕ", για να συζητήσουμε 
την ολοκλήρωση της μελέτης εφαρμογής και να μας ενημερώσουν για το 
χρονοδιάγραμμα έναρξης αυτού του χώρου. 
 Πρόεδρος :Ερωτήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :1)Συντάχθηκαν όλες οι πράξεις  τακτοποίησης και 
αναλογισμού; Οριστικοποιήθηκαν; 
2)Ποιο είναι το σωστό ποσό του δανείου; 
3)Το πρωί που είδα τα θέματα δεν υπήρχε πίνακας, μπήκε μετά; 
4)Εγινε  έλεγχος όλων των πράξεων τακτ/σης και αναλογισμού; Τι πληρώθηκε από 
τους ιδιώτες; Προσδιορίστηκε το ύψος αυτών που καταβλήθηκαν; 
5)Εχουν βγει οι τιμές μονάδος από το δικαστήριο; Ποιες είναι αυτές; 
6)Εγκρίθηκε η έναρξη του έργου της οδού Πιερίων σε κάποιο πρόγραμμα; Ποια είναι 
η απόφαση ένταξης; 
 Σιδηρόπουλος :Με τι επιτόκιο δανείζει το Ταμείο Παρακαταθηκών και 
Δανείων; 
 Κουκουρδής :Ποιο είναι το  χρονικό διάστημα που γίνεται η αποπληρωμή; 
 Δήμαρχος :1)Το επιτόκιο σήμερα είναι 9% και η αποπληρωμή θα γίνει σε 20 
έτη. Η τοκοχρεωλυτική δόση ανέρχεται σε 32.500.000 δρχ. ετησίως. 2)Όταν γινόταν 
το εισηγητικό σημείωμα είχα ζητήσει από τον κ.Στάντζο να μου  υπολογίσει ποιο θα  
είναι το ύψος της απαλλοτρίωσης. Μου είπε 260 εκ. αλλά με τη δέσμευσή του ότι την 
επόμενη μέρα θα συντάξει τον πίνακα. Για λόγους υγείας πήρε 2 μέρες άδεια  κι έτσι 
αναγκαστήκαμε να προσφύγουμε στην κα Μπουσμαλή η οποία έκανε αναλυτική 
κατάσταση.3)Συζητήθηκε η αίτηση για την έκδοση προσωρινής τιμής μονάδος στις 
19/10 και περιμένουμε την απόφαση. Πρέπει όμως να προσδιορίσουμε το ύψος  του 
δανείου για να περάσει από το ΔΣ του Τ.Π & Δ, να υπογραφεί το δανειστικό  
συμβόλαιο τώρα, για να είμαστε έτοιμοι για την παρακατάθεση. Εκτιμούμε το ύψος 
στις 70.000 δρχ./τ.μ. με βάση τα συγκριτικά στοιχεία που έχουμε από προηγούμενες 
αποφάσεις για την περιοχή αλλά και από αντίστοιχες περιοχές. 4)Οι πράξεις τακτ/σης  
καθ' όλο το μήκος είναι συντεταγμένες. Μένει μία μόνο τελευταία πράξη, που είναι 



λίγο πριν απ' το "ΓΙΑΖΕ" η οποία βέβαια δεν περιλαμβάνεται και στην τιμή μονάδος. 
Μόλις ολοκληρωθεί και η τελευταία  πράξη, θα προχωρήσουμε στην παρακατάθεση 
ή στην συμβιβαστική επίλυση με βάση την τιμή που θα έχει προσδιοριστεί από το 
δικαστήριο. 
 Όμως πρέπει να δώσουμε τη δυνατότητα στην κατασκευάστρια εταιρεία, 
απ΄την πρώτη στιγμή, να μπει σ΄ένα σημαντικό μέρος του έργου. 
5)Το έργο της διαπλάτυνσης της οδού Πιερίων έχει ενταχθεί στην δημοπράτηση του 
πρώτου κομματιού της Εγνατίας.Σ΄αυτό το κομμάτι είναι ανάδοχος η "ΑΚΤΟΡ Α.Ε.". 
Ολες οι ποσότητες  από τη μελέτη που είχε συντάξει ο Δήμος περιλήφθησαν μέσα 
στις ποσότητες του έργου και μάλιστα υπάρχει η συμβατική υποχρέωση της 
"Εγνατίας Α.Ε.".α)Τη σύνταξη της μελέτης εφαρμογής. β)Τη συμμετοχή της στη 
δαπάνη για την  υπογείωση του δανείου ηλεκτροφωτισμού σε όλο το μήκος της οδού 
Πιερίων όχι μόνο για την μέση ή υψηλή τάση αλλά ακόμα και για τη χαμηλή. 
 Αυτό ήταν ένας μακροχρόνιος αγώνας που κάναμε με την "Εγνατία ΑΕ" και 
είναι πλέον στις συμβατικές υποχρεώσεις της "ΑΚΤΟΡ  Α.Ε." 
 Κουκουρδής :Mία διευκρίνιση. Το ύψος του δανείου είναι 300.000.000 δρχ. 
Νομίζω η τοκοχρεωλυτική δόση που αναφέρατε είναι λίγη πρέπει να έγινε κάποιο 
λάθος. 
 Δήμαρχος :Πήρα το Τ.Π. και ζήτησα να μου πουν πόσο βγαίνει η 
τοκοχρεωλυτική δόση. 
 Πρόεδρος :Ορίστε τοποθετήσεις. 
 Σκουμπόπουλος :Σήμερα ο Δήμαρχος ζητάει τροποποίηση της απόφασης και 
στο εισηγητικό σημείωμα μας λεει ότι  είναι 260 εκ. δρχ. και προφορικά 300 εκ. δρχ. 
Αύριο μπορεί να γίνει 400 ή 500. 
 Είναι ανέτοιμο το έργο. Βιάζεται για άλλη μια φορά  ο κ. Δήμαρχος. Δεν 
διαφωτίστηκα  καθόλου από τις απαντήσεις. 
 Η οριστική απόφαση από το Τ.Π. & Δ. μπορεί να ληφθεί σ' ένα εξάμηνο. Θα 
ξαναέρθει  θέμα  η οριστική σύναψη του δανείου και τότε θα ξέρουμε  λεπτομερώς 
τους όρους. 

Απ ότι ξέρω οι αντικειμενικές αξίες για την οδό  Πιερίων  ξεκινούν από 
27.000 δρχ. και καταλήγουν στις 38.000 δρχ. Ακούσαμε τον κ. Δήμαρχο να λεει για 
70.000 δρχ. Μπορεί να βγεί μικρότερη. Δεν ακούσαμε για ρυμοτομούμενα κτίσματα. 

Όλοι γνωρίζετε πολύ καλά ότι το Ταμείο Παρακαταθηκών δεν παίζει. Έχει 
ιστορία  ο Δήμος μας με το Ταμείο Παρακαταθηκών. 

Φοβάμαι ότι με την απόφαση αυτή ο κ. Δήμαρχος υποθηκεύει τον Δήμο για 
20 χρόνια με πολύ μεγαλύτερο ποσό απ΄αυτό των 33 εκ. δρχ. Γιατί δεν είναι τόσο η 
τοκοχρεωλυτική δόση. Από την πείρα που έχω σας λέω ότι τα 300 εκ. θα γίνουν 1 δις. 

Νομίζω ότι ο Δήμαρχος πρέπει να πάρει πίσω το θέμα. Να γίνουν όλες οι 
εκτιμήσεις. Να βγει η απόφαση του δικαστηρίου για να ξέρουμε τις τιμές και μετά να 
'ρθει για ψήφιση του δανείου. Εγώ πιστεύω ότι δεν θα 'ναι πάνω από 100 εκ δρχ. 

Εγώ  δάνειο 300 εκ. δρχ., γι αυτό το έργο  δεν ψηφίζω. Δεν μπορώ να 
υποθηκεύσω τον Δήμο των επόμενων ετών. 

Σιδηρόπουλος : Σαν Βεροιώτης θέλω  να γίνουν έργα στη Βέροια και να 
προοδεύσει η πόλη μας, όχι όμως με μεθοδεύσεις. Οι  οποίες οδηγούν σε μία 
υπερχρέωση του Δήμου. 

Δεν ξέρω αν άλλος Δήμος στην Ελλάδα είναι τόσο καλός πελάτης του Τ.Π. & 
Δ. αυτό το έργο το έχουμε ξαναδεί πολλές φορές και ιδιαίτερα τα τελευταία χρόνια. 

Συντάσσομαι απόλυτα με τις απόψεις του κ. Σκουμπόπουλου και θα ψηφίσω 
ότι έχει εκφράσει ο κ. Σκουμπόπουλος. 



Πουλασουχίδης :Πετυχαίνουμε την κατασκευή ενός έργου το οποίο ότι και να 
πουλούσαμε δεν θα το φτιάχναμε ποτέ. Με τις καλές δημόσιες σχέσεις πετύχαμε να 
ενταχθεί η σύνδεση της Εγνατίας με την Βέροια στο έργο της Εγνατίας. 

Επειδή παρακολούθησα την διαδικασία, η τιμή των 70.000 δρχ. που ανέφερε 
ο κ. Δήμαρχος, μπορεί να είναι μεγαλύτερη.Σίγουρα δεν θα είναι οι τιμές των 
αντικειμενικών αξιών θα είναι περίπου οι  διπλάσιες. 

Δεν πρόκειται να πληρώσουμε δόσεις για λεφτά που δεν θα πάρουμε.Δεν  
πρόκειται να πληρωθούν χρήματα σε δημότες στους οποίους η διαδικασία δεν θα 
προχωρήσει. Βέβαια κάποια από τα χρήματα αυτά θα επιστραφούν στον Δήμο γιατί   
υπάρχουν και οι υποχρεώσεις των παροδίων. 

Η δόση των 32 εκ. δρχ. είναι πολύ λογική, γιατί το επιτόκιο 9% είναι πολύ 
φυσιολογικό. 

Όσον αφορά την αξία των κτισμάτων, ξέρετε ποια είναι η διαδικασία που 
προβλέπεται από το νόμο και νομίζω ότι πολύ γρήγορα μπορεί να γίνει. Μέχρι το 
καλοκαίρι η κατασκευάστρια εταιρία θα είναι έτοιμη για να μπει σ' αυτό το έργο. Το 
ΔΣ να μην μπει εμπόδιο και καθυστερήσει αυτή η διαδικασία, γιατί φοβάμαι ότι δεν 
θα υπάρχει διάθεση από αυτούς  που συνηγόρησαν, να λύσουν αυτό το πρόβλημα για 
την πόλη της Βέροιας. 

Προτείνω στο σώμα, ναι στην έκδοση του δανείου ύψους 300 εκ δρχ. Μακάρι 
να είναι τα χρήματα  λιγότερα και να μην χρειαστεί να καλύψουμε όλο το δάνειο. Δεν 
είμαστε υποχρεωμένοι να πάρουμε τα 300 εκ. δρχ., θα πάρουμε αυτά που 
χρειαζόμαστε. 

Παρακαλώ όλους τους συναδέλφους να είναι ομόφωνη η απόφασή μας για να 
προχωρήσει αυτό το έργο. 

Πρόεδρος :Υπάρχουν δευτερολογίες; 
Σκουμπόπουλος :Δεν νομίζω ότι υπάρχει άνθρωπος που θ' αμφισβητήσει την 

σπουδαιότητα του έργου αυτού. Η διαφωνία μας είναι στο ότι δεν είμαστε έτοιμοι. 
Ένα δάνειο όταν συνάπτεται παίρνεται πρώτα κατ΄αρχήν απόφαση και το 

επόμενο έτος  εγκρίνεται οριστικά από το ΔΣ κι αφού γίνει ο έλεγχος όλων των 
δικαιολογητικών από το Τ.Π.& Δ. 

Συμφωνούμε με την εκτέλεση του έργου αλλά ότι γίνεται βιαστικό, 
σκοντάφτει. Επιμένω, ν' αναβάλουμε το θέμα, να γίνουν όλες οι διεργασίες κι όλοι οι 
έλεγχοι από την υπηρεσία γιατί φοβάμαι ότι στο τέλος θα πληρωθούν ποσά 2 φορές. 

Η τιμή μονάδος βγαίνει από το δικαστήριο και για τα κτίσματα και για τα 
οικόπεδα. Η τιμή μονάδος καταβάλλεται αφού εγκριθεί το δάνειο. Ν' αναβληθεί το 
θέμα και να έρθει ολοκληρωμένο στο Δ.Σ. 

Πουλασουχίδης :Την τιμή που βγάζουν τα δικαστήρια την ξέρουμε. Ότι δεν 
έχουν τελεσιδικήσει οι πράξεις, για το τελευταίο κομμάτι της οδού Πιερίων, δεν είναι 
λόγος για να στείλουμε το έργο πίσω. 

Αν περιμένουμε όλα αυτά που λεει ο κ. Σκουμπόπουλος, φοβάμαι ότι μετά θα 
περιμένουμε ακόμη ένα χρόνο επειδή τα έργα εκτελούνται στο διάστημα από τον 
Απρίλη μέχρι τον Οκτώβρη. Γι αυτό επιμένω στην αρχική μου τοποθέτηση. 

Δήμαρχος :1)Είναι  νοικοκυρεμένος ο Δήμος; Ξέρετε πόσο είναι το επιτόκιο 
για δάνειο σήμερα, για να εξοφλήσει παλιές του οφειλές ο Δήμος; 7,5%.Ξέρετε ποια 
είναι η σχέση της εξυπηρέτησης του χρέους του Δήμου σε σχέση με τους ΚΑΠ; 6%. 
Ο Δήμος Βέροιας δεν έχει δανειοληπτική ικανότητα; Ο Δήμος Βέροιας είναι από τους 
υγιέστερους. 

Δεν είναι σοβαρά πράγματα αυτά. Εμείς δείξαμε ότι 5 χρόνια, τρέχουμε και 
τρέχουμε αποτελεσματικά. Δεν είμαστε της λογικής "κι αύριο μέρα είναι" . 



Εμείς θέλουμε στο 2000 να γίνει το έργο. Για να γίνει το έργο χρειάζονται 
κάποιες προϋποθέσεις. 

Αυτά άμα τ' αφήσουμε ένα εξάμηνο, είναι σαν να μεταβιβάζουμε την 
εκτέλεση του έργου  για το 2001. Για να πείτε ότι πάμε 2 χρόνια πίσω; 

Φοβάμαι ότι οι 70.000 δρχ. είναι λίγες. Μακάρι να είναι 38.000 δρχ. Μήπως 
εμείς θα κάνουμε χρήση όλου του δανείου; Αυτό το δάνειο είναι για να πληρώσουμε 
τις απαλλοτριώσεις στην οδό Πιερίων. 

Όπου οι πράξεις τελεσιδίκησαν, υλοποιήθηκαν κι όπου κατεβλήθησαν 
αποζημιώσεις είναι προφανές ότι δεν συμπεριλήφθησαν. Αν η τιμή μονάδος πάει στις 
80.000 δεν θα μας καλύπτουν τα 300 εκ. Οι πίνακες είναι έτοιμοι. Όλες οι πράξεις 
τακτ/σης και αναλογισμού, έχουν σταλεί προ έτους στο Τ.Π.& Δ., έχουν ελεγχθεί από 
το Ταμείο Παρακαταθηκών. 

Το μόνο που θέλει το Τ.Π. είναι η απόφαση για την τιμή μονάδος. Δεν 
υποθηκεύουμε κανέναν Δήμο. Φέτος 935 εκ. εισπράττουμε από την τακτική 
επιχορήγηση. Αν οι ρυθμοί είναι αντίστοιχοι για του χρόνου, θα περάσουμε το 1 δις. 
Αν είναι συνεπής η Κυβέρνηση σ' αυτά που είχε δεσμευτεί παλαιότερα, τότε θα 
ξεπεράσουμε πολύ τα προβλεπόμενα. Μ΄ένα τέτοιο ποσό που αποτελεί το 10% του 
συνολικού έργου, εξασφαλίζουμε την κατασκευή του, που δεν θα μπορούσαμε ποτέ 
με τους ίδιους πόρους να το εκτελέσουμε και ούτε να το εντάξουμε σε κανένα 
περιφερειακό πρόγραμμα. Όταν το Νομαρχιακό πρόγραμμα έχει 5 δις για το 2000-
2006 για την οδοποιία στο νομό δεν θα ' βαζε τα 2,5 δις μόνο για την οδό Πιερίων 

Είναι η ευκαιρία. Με  τη θέση που  θα πάρουμε δεν υπάρχει κανένας φόβος να 
κινδυνέψει η ευρωστία του Δήμου. 

Το 1998 μία σειρά από πρώην Κοινότητες πήραν δάνειο από το Τ.Π  εις 
γνώση ότι θα πληρώσει τα τοκοχρεολύσια ο Δήμος. Έτσι διαμορφώθηκε το 6%. 
Αλλιώς θα ήμασταν ακόμα χαμηλότερα. 
 Πρόεδρος: Υπάρχουν δύο προτάσεις. Η μία του κ. Σκουμπόπουλου και ή άλλη 
της εισήγησης. 
 Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Σκουμπόπουλου; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 9 σύμβουλοι: 
Χ. Σκουμπόπουλος, Χ. Γεωργιάδης, Σ. Παναγιωτίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, Θ. 
Σιδηρόπουλος, Ε. Λευκοπούλου, Ι. Ακριβόπουλος, Μ. Τσαμήτρου – Καραχατζή, Ε. 
Κουκουρδής. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την εισήγηση; 

 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 14 σύμβουλοι: 
Μ. Ποτουρίδης, Ι. Κουρουζίδης, Κ. Πουλασουχίδης, Κ. Ασλάνογλου, Α. Δελαβερίδης, 
Δ. Πέτκος, Κ. Κόλβατζης, Κ. Γκαβαισές, Ν. Χαμαλής, Σ. Γεωργιάδης, Ι. 
Τριανταφυλλίδης, Π. Πιτούλιας, Μ. Σουμελίδης, Α. Ταραλάς. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 25-11-99 εισηγητικό σημείωμα του Δημάρχου. 
2.- Την με αριθ. 664/97 απόφασή του με την οποία εγκρίθηκε κατ’ αρχήν η σύναψη 
δανείου από το Τ.Π & Δ. ύψους 200.000.000 δρχ για την καταβολή αποζ/σεων των 
ρυμοτομούμενων ιδιοκτησιών της οδού Πιερίων. 
3.- Ότι σύμφωνα με τις σχετικές πράξεις τακτ/σης και αναλ/σμού και τις τιμές 
μονάδας που προτάθηκαν για την αποζ/ση των παραπάνω ρυμοτομούμενων 
ιδιοκτησιών, εκτιμάται ότι το ύψος της δαπάνης θα ανέλθει στο ποσό των 
260.000.000 δρχ. 
4.- Την ανάγκη τροπ/σης της παραπάνω απόφασης προκειμένου να καταβληθούν οι 
αποζημιώσεις των ρυμοτομούμενων ιδιοκτησιών της οδού Πιερίων. 
5.- Την πρόταση του δημ. συμβούλου κ. Χ. Σκουμπόπουλου. 



6.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
7.- Τις διατάξεις του άρθρου 237 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) . 
 

 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 
 Εγκρίνει την τροποποίηση της με αριθ. 664/97 απόφασής του επεκτείνοντας 
το ύψος του δανείου στο ποσό των 300.000.000 δρχ.. 
 Κατά τα λοιπά ισχύει η με αριθ. 664/97 απόφασή του. 
Ο κ. Γ. Ουρσουζίδης κατά τη διεξαγωγή της ψηφοφορίας απουσίαζε από την 
αίθουσα. 
 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  584 / 1999 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   
 Μ. Ποτουρίδης Χ. Σκουμπόπουλος 
 I. Kουρουζίδης Χ. Γεωργιάδης 

 M. Γαβρίδης Σ. Παναγιωτίδης 
ΚΩΝ/ΝΟΣ  ΑΣΛΑΝΟΓΛΟΥ Κ. Πουλασουχίδης Λ.  Τσαβδαρίδης 

 Α. Δελαβερίδης Θ.  Σιδηρόπουλος 
 Δ.  Πέτκος  Ε. Σοφιανίδης 
 Κ.  Κόλβατζης Ε.  Λευκοπούλου 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Κ.  Γκαβαϊσές Ι. Ακριβόπουλος 
 Γ. Ουρσουζίδης Μ. Τσαμήτρου - Καραχατζή 
 Ν.  Χαμαλής Ε.  Κουκουρδής 

ΑΘΑΝΑΣΙΟΣ  ΤΑΡΑΛΑΣ Σ. Γεωργιάδης   
 Ι. Τριανταφυλλίδης   
 Π. Πιτούλιας   
 Μ.  Σουμελίδης   

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια     2-12-1999 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΓΙΑΝΝΗΣ  ΧΑΣΙΩΤΗΣ 
 
 


